
Zápis z porady vedení PřF UJEP dne  29. 1. 2008. 
 
Přítomni:   doc. Pavlík, dr. Kořínková, dr. Sýkorová Dvorníková, ing. Lauterbach. 
Omluveni: doc. Novák, Mgr. Balej 
 

1. Proděkan Pavlík informoval o výsledcích výběrového řízení na obsazení 
akademických míst, které proběhlo 24. 1. 2008. 

2. Dr. Sýkorová Dvorníková zašle zprávu o průběhu „Dne otevřených dveří“ prorektorce 
Chvátalové do 31. 1. 2008. 

3. Dne 30. 1. 2008 od 16 hodin proběhne na rektorátě další schůzka o Stavebním 
programu Kampusu. Schůzky se za PřF zúčastní proděkan Pavlík. 

4. Vedení diskutovalo o problému studentů UJEP s užíváním a šířením nelegálního 
softwaru. 

5. Dr. Dvorníková informovala: 

- únorové číslo univerzitního Zpravodaje bude celé věnováno studiu, 

- ples PřF se bude konat dne 29. 3. 2008 v Národním domě, 

- připraví návrhy cen na propagační materiály PřF. 

6. Tajemník informoval o výsledku hospodaření UJEP za rok 2007. 

7. Tajemník předložil vedení nabídku firmy Cheming na pronájem prostor v jejich 
budově. Místnosti v této budově, která je v blízkosti fakulty, by mohly být využívány 
jak pro výuku, tak i jako pracovny a kanceláře. Protože fakulta trpí nedostatkem 
prostor, vedení se bude možností pronájmu vážně zabývat. 

8. Vedení PřF odsouhlasilo návrh Pedagogické fakulty na podíl úhrady nákladů na 
výměnu starých ventilů za termostatické v budově kateder. 

9. Tajemník informoval o problému s přehříváním clusteru na katedře fyziky v důsledku 
nedostatečné klimatizace místnosti. Vedoucí katedry požaduje rozšíření stávající 
klimatizační jednotky. Návrh na řešení krizové situace vedení předloží kolegiu děkana 
PřF a následně AS PřF UJEP ke schválení. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                        Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                           Děkan PřF UJEP 
 
 

 

 

Zapsala: Y. Jůzová  


